
Jaarverslag activiteiten SRH in het jaar 2015 
 
 

1. Bijeenkomsten bestuur 
In het begin van 2015 is het bestuur als elk jaar bijeen geweest om de financiën te bespreken. De 
jaarstukken zijn voorgelegd aan de kascommissie, bestaande uit Gerard Nijmeijer en Ed Stuit. Beide 
heren adviseren het bestuur om de penningmeester decharge te verlenen. 
  

2. Financiën  
Ook nu stelt het bestuur weer vast, dat het aantal jaarlijks minder wordt, maar zij worden wel wat 
royaler. Zij geven nu ongeveer € 15,- , hetgeen neerkomt op een bedrag van ongeveer € 14.900,- .  
De Gemeente Haaksbergen heeft de subsidie teruggebracht van € 8000,- naar € € 7200,-. Beheer en 
Onderhoud van de gem. Haaksbergen weet ook, dat er steeds minder donateurs zijn en weten, dat ze 
de onkosten aan de fietspaden in hun begroting opmoeten gaan nemen.  
Staatsbosbeheer betaalt ook steeds de reparaties, die de SRH aan rijwielpaden in het gebied van SBB 
uitvoert. 
 

3. Medewerkers 
In 2015 heeft Cor Terhürne zich bij het team medewerkers gevoegd en tijdens het etentje in 
november is er afscheid genomen van Ed Stuit. De ploeg noeste werkers bestaat nu uit Leo Veldhuis, 
Frans v/h Bolscher, Gerrit Schepers, Gerard Nijmeijer, Cor Terhürne en Frans van Duist. Frans v/h 
Bolscher werkt ook niet meer aan de fietspaden, hij houdt zich nu bezig met het repareren van het 
kapotte meubilair.   
 

4. Werkzaamheden 
De paden zijn nu allemaal mooi op breedte. Er is weer veel materiaal verwerkt, ongeveer 450 ton.  
Er is een proef genomen met Nebracal aan de Veenrietweg. Het materiaal is harder en geschikter voor 
plekken met hardnekkig onkruid.  
Het fietspad aan de Zendvelderweg langs fam. Jannink is klaar, maar er ligt geen goede fundatie, dus 
het blijft een kwetsbaar pad. 
 

5. Contact met de gemeente 
Er is net als andere jaren weer overleg geweest met Beheer en Onderhoud. Dit jaar twee keer. En er is 
contact geweest met de afdeling Welzijn (Linda ten Thije og Boonkkamp). 
In oktober stond er een fietstocht gepland met vertegenwoordigers van de gemeente, maar die is door 
het slechte weer afgelast en opgeschort naar 2016. 
 
 
 
Nell van Raaij, secr. SRH, januari 2016 


